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 BR-01.0012.1.2.3.2017 

Protokół nr 47/2017 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 13 lutego 2017 roku 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Kalita - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz goście wg list obecności. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekty uchwał w sprawie skarg rozpatrzonych na 

poprzednim posiedzeniu Komisji: 

- skargi na działania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie (dot. objęcia 

procedurą „Niebieskiej Karty”) (znak sprawy: BR-01.1510.21.2016). 

Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za 

zasadną. 

Komisja w obecności 4 członków Komisji, 3 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 1 wstrzymującym się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  

- skargi spółki „Optima One” Spółka z o.o. na działanie Prezydenta Miasta Krakowa 

(dot. naruszenia praworządności oraz interesów Spółki poprzez przewlekłe i biurokratyczne 

prowadzenie postępowania administracyjnego w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego (znak sprawy: BR-01.1510.25.2016). 

Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za 

niezasadną. 

Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 0 wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  

- skargi na działanie Prezydenta dotyczące odpowiedzi Prezydenta Miasta Krakowa na 

wcześniej złożoną skargę (znak sprawy: BR-01.1510.2.2017). 

Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za 

niezasadną. 

Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 0 wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  
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Następnie Komisja rozpatrywała skargi: 

- przekazaną przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Krakowie skargę na nienależyte 

wykonywanie zadań przez Prezydenta Miasta Krakowa w sprawach ustalania warunków 

zabudowy (znak sprawy: BR-01.1510.19.2016). 

Przewodniczący przypomniał, że Komisja otrzymała wyjaśnienia Prezydenta Miasta Krakowa 

w tej sprawie. Sprawa była już przedmiotem posiedzenia Komisji w dniu 19 grudnia 2016 r.  

W związku z tym, że sprawa, której dotyczy skarga była rozpatrywana przez Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze oraz przez Naczelny Sąd Administracyjny postanowiono przełożyć 

rozpatrywanie tej skargi na posiedzenie w dniu 13 lutego 2017 r., aby zapoznać się 

z wynikami postępowania w tej sprawie przed ww. organami.  

W międzyczasie, na prośbę Komisji, ZIKiT przekazał kopie umowy zawartej z inwestorem na 

współfinansowanie układu drogowego (w związku z realizacją inwestycji niedrogowej przy 

ul. Masarskiej).  

Jadwiga Warat-Hapońska - Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki przedstawiła 

aktualny stan sprawy. M.in. poinformowała, że Wydział Architektury i Urbanistyki nadal nie 

otrzymał wyroku NSA w tej sprawie. 

W dyskusji udział wzięli: Adam Kalita, Adam Migdał, Jadwiga Warat-Hapońska oraz 

Skarżąca. 

Przewodniczący Komisji zawnioskował, aby nadal nie podejmować decyzji w sprawie 

rozpatrywanej skargi tylko zaczekać do czasu uzyskania wyroku NSA. 

Komisja przyjęła wniosek w głosowaniu 4 głosami „za” – jednogłośnie. 

- skargę na Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie (znak sprawy  

BR-01.151.23.2016) dotyczącą zaniedbania i nienależytego wykonywania zadań przez Zarząd 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu w związku z wadliwą (zdaniem Skarżącego) 

organizacją ruchu drogowego na ul. Podbipięty w Krakowie. 

W dyskusji udział wzięli: Adam Kalita, Wojciech Krzysztonek, Antoni Fryczek – Dyrektor 

Biura Kontroli Wewnętrznej UMK. 

Wojciech Krzysztonek zaproponował, aby przekazać skargę do rozpatrzenia Komisji 

Infrastruktury Rady Miasta Krakowa, ponieważ sprawa wymaga merytorycznego 

rozstrzygnięcia.  

Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

- przekazaną przez Małopolski Urząd Wojewódzki w Krakowie skargę na działania Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu dotyczącą braku obniżenia chodnika przed wjazdem 

do domu mieszkalnego (znak sprawy: BR-01.1510.1.2017). 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło stanowisko ZIKiT w tej sprawie. 

W dyskusji udział wzięli: Adam Kalita, Adam Migdał, Krzysztof Durek oraz Antoni Fryczek. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby na kolejne posiedzenie Komisji zaprosić 

Skarżącą oraz Dyrektora ZIKiT w celu udzielenia dodatkowych wyjaśnień.  

Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

- skargę na działania Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego (dot. m.in. niewłaściwej 

organizacji pracy przez Dyrektora oraz realizacji obowiązku szkolnego przez syna 

Skarżącego) – znak sprawy: BR-01.1511.2.1.2017. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby skargę przekazać do rozpatrzenia Prezydentowi 

Miasta Krakowa. 

Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

- skargę Spółki Mercedes-Benz Sosnowiec Sp. z o.o. na nienależyte wykonanie zadań przez 

Prezydenta Krakowa (dot. pobierania opłat dodatkowych za nieopłacony postój z naruszeniem 

praworządności i interesów skarżących – poprzez wydawanie upomnień z naruszeniem 

prawa) - znak sprawy: BR-01.1511.2.2.2017. 
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Komisja uznała, że sprawa nie stanowi skargi na działania Prezydenta Miasta Krakowa, 

a sprawę będącą przedmiotem skargi należy wyjaśnić ze Spółką Miejska Infrastruktura 

Sp. z o.o. 

- przekazany przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Krakowie wniosek 

mieszkańców ulic Czarnowiejskiej i Spokojnej dotyczący nienależytego wykonywania zadań 

przez  Prezydenta Miasta Krakowa (w związku z wydawaniem decyzji o warunkach 

zabudowy dla budowy odcinka drogi dojazdowej w rejonie ulic Czarnowiejskiej i Spokojnej 

w Krakowie). 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby zwrócić się o wyjaśnienia w tej sprawie do 

Prezydenta Miasta Krakowa. Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

Przewodniczący Komisji poinformował również, że wpłynęły kolejne dokumenty przesłane 

przez Skarżącą, w związku ze skargą na działania Prezydenta Miasta Krakowa i działania 

Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK (dotyczącą przebudowy i nadbudowy istniejącego 

budynku przy ulicy Koło Strzelnicy 24 w Krakowie (znak sprawy: BR-01.1510.24.2016). 

Komisja na jednym z poprzednich posiedzeń postanowiła zawiesić rozpatrywanie skargi 

w z związku z toczącymi się postępowaniami m.in. w Urzędzie Wojewódzkim oraz 

w Wojewódzkim Inspektoracie Nadzoru Budowlanego. 

Komisja rozpatrzyła również: 

- korespondencję Wspólnoty Mieszkaniowej Kluczborska 5, zawierającą prośbę o interwencję 

w sprawie rozbiórki hydroforni usytuowanej pomiędzy budynkami ul. Kluczborska 5 

a Krowoderskich Zuchów 15, nieczynnej od 2002 r. w związku z brakiem działań Rady 

i Zarządu Dzielnicy IV Prądnik Biały.  

Przewodniczący zaproponował, aby sprawę przekazać do załatwienia do Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu. Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

- pismo mieszkańców kamienicy przy ul. Grodzkiej 8 o spowodowanie rzetelnej kontroli tejże 

kamienicy. 

Przewodniczący zaproponował, aby sprawę przekazać do załatwienia do Zarządu Budynków 

Komunalnych. Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

 

 

Ad. 2 

Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

Ad. 3. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

O godzinie 16.20 prowadzący obrady zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

 

         Adam Kalita 

  Protokołowała: 

 

Jadwiga Jaskiernia  


